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Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 
 
Sted:  
Slagelse 
Gymnasium 
i lokale 
ID10 
 
Fra:  
kl. 14.00 – 
16.00 

Skolebestyrelsen (Frida Quist Kristiansen 
3b deltog i stedet for Jeppe Holger 
Henningsen 3f 
 
Afbud fra Micael Duncan og Stén Knuth, 
uden afbud Thomas Vesth 

 

 
 
 

Ansvar for dagsorden: 
Referent: 
 
Forplejning:  
Kaffe, te, vand, frugt og 
kage 
 
 
 
Mødeleder: 
Kristian Ørnsholt 

Rektor og formand 
Signe Gjerlufsen 
 
 
 
 
 
 
 

Dagsorden til møde i skolebestyrelsen 
Torsdag den 19. september 2024 
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Pkt./tid Indhold (samt beskrivelse) 
Fremlægge
r 

 Sende bestyrelsespakke til nye medlemmer. Henrik har fået.  

   

Kl. 14.00 Godkendelse af dagsorden Formand 

  

X 

Referat Dagsorden er godkendt  

  

 

 Referat fra seneste møde godkendt elektronisk Formand   X 
Referat Referatet er godkendt     
 Velkommen til nyt medlem Henrik Hallig fra Skolelederforeningen Formand    
Referat Henrik udpeget af Slagelses skoler som deres repræsentant.     
Kl. 14.15 Kvartalsregnskab pr. 30/6 

- Investeringsramme  
- Eventuelle konsekvenser ved FFL25 
 

Rektor X X X 

Referat  Rektor gennemgik budgetopfølgningen.  
Investeringsramme og baderum. Baderum tages op på december mødet. 
Pigernes omklædning skal ordens. Kristian går ind og er med på sidelinjen. 
Baderum skal gerne ordnes i ferierne.  
Investeringsramme hæver til 2025 5 mio. intet på baderum i 2024. 
Eventuelle konsekvenser af FFL25 blev gennemgået. Kort diskussion om 
konsekvenser. 

    

Kl. 14.45 Godkendelse af kapacitetsudmelding skoleåret 2025/26 Rektor X X X 
 Vi har de seneste år været overansøgt, hvilket betyder de elever i vores 

område der bor længst væk flyttes til andre gymnasier.  
Indstillingen blev godkendt med 336 elever på stx og 10 elever på hf.  

Stén Knuth godkendte indstillingen via sms under mødet. 

    

Kl. 14.50 Kort orientering og drøftelse om forandringerne i ungdomsuddannelserne 
Hvad ved vi? 

Rektor X X  

Referat Rektor gennemgik ministerens udtalelser om ungdomsuddannelser 
fremadrettet.  
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15.15 Påbegynde bestyrelsesevaluering Formand X X  
 Formanden gennemgik PP som udsendes. 

Formanden gennemgik bestyrelsens sammensætning og hvornår der sker 
udpegning af nye medlemmer og begrundelse for selvevaluering af 
bestyrelsens arbejde, samt formålet med selvevalueringen. Den sendes ud pr. 
mail med besvarelse senest 2. oktober 2024. 

    

15.45 Orientering 
- Rektor (på skrift) 
- Formand 
- Elever 
- Øvrige bestyrelsesmedlemmer 

 X   

 Rektor orienterer om elevsag. Besøg på Stenhus som har socialrådgiver, 
psykolog og sundhedsplejerske siddende, for at undersøge om der kan blive 
en lignede facilitet i uddannelsesfirkanten 
Formad – flere og flere er berettiget til SPS støtte. Har holdt 
orienteringsmøder som har affødt mange ansøgninger. 
Udearealerne, arbejdet er sat i bero 
Øget samarbejde om studieretninger med Absalon stillet i bero. Øget 
samarbejde omkring seksualundervisning. 
Fredag aften arrangement på Absalon, bliver annonceret ud. 
Eleverne (Jeppe og Lara) har tilmeldt sig et kursus i bestyrelsesarbejde. 

    

15.55 Evt. 
Næste møde 11. december kl. 15.00 – 18.00 med efterfølgende julemiddag 
Undersøge om vi kan starte kl. 14.00 i stedet for. 
Bestyrelse i STUK formanden og Micael vil gerne deltage. 
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